
Virker de kostbare klimatiltakene?

Norske politikere har brukt milliarder på klimakutt tiltak. Hva har de oppnådd? 
Ingen ting! Det samme har andre land fått ut av sine milliarder!

Kommer man noensinne til et punkt der man kan vise frem resultater på global 
oppvarming og klimaendringer? Det er ingen ting som tyder på det!
Det er ikke nok å vise til at klimakuttene har nådd 50%.  Har klima blitt bedre 
av disse kuttene? Det har ingen hensikt å kutte hvis man ikke kan vise det!

Det er 36 år siden IPCC ble etablert. Nå må man vel kunne begynne å merke 
resultater av arbeidet!. Norge er vel ikke alene om å kutte klima?. 

Utfra det som rapporteres og fremkommer i media så blir det bare  verre, år for 
år. Hvilke garantier har vi for at det kommer til å bli bedre, at tiltakene fungerer 
på klima?

Hvor sannsynlig er det at klimakuttene vil ha effekt? 
Når man har brukt år på å komme til et kutt på 50% av utslippene, da har 
mengden CO2 i atmosfæren økt en god del disse årene og vil fortsette å øke i 
mengde.  Vil det forbedre situasjonen? Mest sannsynlig ville den ha fortsatt å 
bli verre.

Det er vel slik at hvis man vil dempe drivhuseffekten så må man ikke bare kutte
utslipp men også fjerne CO2 fra atmosfæren! Og, hva gjør man med de 
naturlige utslippene som utgjør 96% av totalen iflg. IPCC anslag.?
Hvordan hindrer man at naturlige utslipp øker mengden CO2 i atmosfæren?

De kostbare tiltakene for å kutte menneskenes utslipp virker garantert ikke på 
klimautviklingen! 


